
1. Only redeemable at stores in KSA. 2. Only one gift card can be redeemed per invoice. Multiple card 
redemptions will not be accepted during the transaction. 3. This e-Gift Card can be partially redeemed 4. 
Valid for 12 months from the date of receiving. 5. Cannot be returned or refunded and cannot be replaced if 
lost, stolen, or damaged 6. If misplaced, Five Season Optical, MyList, and Riyad Bank cannot block/cancel 
the card and will not be responsible for any transactions on lost/stolen card. 7. Redemption of this gift card 
is not permissible for consultations/transactions made using your health insurance card. 8. Return, exchange 
& refund policies are subject to Five Season Optical T&Cs. 9. The redemption of the gift card cannot be 
combined with other available offers/discounts at Five Season Optical stores. 10. The gift card value cannot 

be redeemed for cash. 1. رجاتم يف طقف اهلادبتسا نكمي KSA. 2. اياده ةقاطب لادبتسا نكمي 
 نكمي .3 .ةيلمعلا ءانثأ تاقاطب ةدع لادبتسا لوبق متي نل .ةروتافلا يف طقف ةدحاو
 خيرات نم اًرابتعا اًرهش 12 ةدمل ةحلاص .4 .اًيئزج ةينورتكلإلا ةقاطبلا هذه لادبتسا
 .تررضت وأ تقِرُس وأ تدِقُف اذإ اهلادبتسا نكمي الو ،اهدادرتسا وأ اهعاجرإ نكمي ال .5 .مالتسالا
 ءاغلإ وأ رظح ضايرلا فرصمو MyListو Five Season Optical ةكرشل نكمي ال ،نادقفلا ةلاح يف .6
 زوجي ال .7 .ةقورسملا وأ ةدوقفملا ةقاطبلا ىلع تالماعم يأ ةيلوؤسم اولمحتي نلو ،ةقاطبلا
 نيمأتلا ةقاطب مادختساب متت يتلا تالماعملا/تاراشتسالل ايادهلا ةقاطبلا هذه مادختسا
 Five Season ماكحأو طورشل دادرتسالاو ليدبتلاو عاجرإلا تاسايس عضخت .8 .كب ةصاخلا يحصلا

Optical. 9. رجاتم يف ةحاتملا ىرخألا تاموصخلا/ضورعلا عم ايادهلا ةقاطب لادبتسا جمد نكمي ال 
Five Season Optical. 10. دوقنب اهلادبتسا نكمي ال ةيدهلا ةقاطب ةميق.


